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C A S E  M A N A G E M E N T  
A  C O  S I  P O D  N Í M

PŘE D S T A V I T ?
 

A K T U A L I T Y
 

J A K  S E  S T A N E ,  ŽE  V
T E R É N U  N E N Í  D O  ČE H O

( K O H O )  P Í C H N O U T ?  
A N E B  C O  V L A S T NĚ  T E R É N
J E  A  C O  O D  NĚ J  MŮŽE T E

ČE K A T ?
 

R O Z H O V O R  S  K L I E N T E M :  
J S E M  Z A MĚS T N A N Ý  A

B Y D L Í M  S Á M !
 

S O C I Á L N Í  O K É N K O :
F I N A NČN Í  P O D P O R A

F O R M O U  PŘ Í S PĚV K U  N A
B Y D L E N Í

Co je nového?

Milé čtenářky a čtenáři, 
„TO BYL ZASE ROK, CO?“.
…. a přesto se toho událo tolik
zajímavého a povedlo tolik dobrého.
Člověk i organizace se prostě naštěstí
pořád umí přizpůsobovat novým
výzvám i novým virům. A to i letos na
podzim, kdy byla a je naše fyzická,
psychická i firemní imunita
nejohroženější. A tak jak pomáhá
studená voda a otužování, tak nás
nakonec posílila všechna ta stále se
měnící nařízení a karantény. Proto se
můžete dočíst, jak jsme rozjížděli
novou službu "Case management" pro
lidi se získaným poškozením mozku i
jejich blízké, organizovali i se
účastnili mezinárodních konferencí, 

slavili úspěchy se službou terénní 
 rehabilitace a zapojili se do
globálního svátku dárcovství Giving
Tuesday. Ale jestli si chcete jen
zlepšit náladu a prohřát se u srdce,
tak si přečtěte, jaké pocity má náš
klient Tom po tom, co se mu splnil
jeho sen a odstěhoval se od mámy do
svého bytu a našel si práci. Když
jsem ho před pár dny na chodbě
ERGO Aktivu potkal a ptal jsem se
ho, jaký to teď je, tak říkal, že „Super,
úplně super!“ a radostně rozhodil
rukama. To jsou ty chvíle, kdy si
uvědomuji, že zázraky se dějí nejen o
Vánocích. Tak si taky pár zázraků
nadělte k Vánocům i kdykoliv jindy.

Mějte se fajn
Honza König, ředitel ERGO Aktiv



Case management - propojení s
nemocnicemi, odborníky,
podpora v základním zmapování
potřeb v dané situaci klienta
nebo jeho rodiny,
Volnočasové aktivity minibusem
– muzeum, jóga, park, pláž,
0nline setkávání klientů, 
Zaměstnávání, 
Dobrovolnictví – skrz univerzity,
firmy. 

V druhé polovině října jsme díky
projektu „Komplexní služby pro
osoby po cévní mozkové příhodě 
a jiném získaném poškození mozku“
s organizacemi Centrum KOMPRE
a CEREBRUM vyrazili do Portugalska.
Společným tématem všech organizací
je péče a zlepšování kvality života
osob se získaným poškozením mozku,
proto jsme pro inspiraci a navázání
spolupráce navštívili několik zařízení
zabývajících se právě touto
problematikou. Jako první bych
zmínila organizaci NOVAMENTE, jejíž
hlavní náplní je case management.
Návštěva tohoto místa nás nadchla.
Novamente je nezisková organizace,
která se zabývá podporou osob po
traumatickém poškození mozku a
jejich blízkých. Jejich hlavní sídlo je 
v Cascais, malebném městečku
nedaleko Lisabonu. Organizace
funguje pro celé Portugalsko a má
ještě další tři pobočky. Je to
organizace malá, kde pracuje 9 lidí, 
a i přesto dokáže pomoci kolem 600
osobám ročně. 
Nabízí pět hlavních služeb: 

1.

2.

3.
4.
5.

Sídlo organizace Novamente bylo
skromné, ale velice přátelské,
ředitelka Vera Bonvalot byla
otevřená debatě a bylo skvělé vidět,
že není nutné mít drahé přístroje
jako důkaz kvality služeb. Vše je
hlavně o lidech a záměru služby. 

Druhou organizací, kterou  zmíním,
je Centro de Medicina de
Reabilitação de Alcoitão (CMRA),
takové "naše" Kladruby v
Portugalsku. Centrum se nachází asi
hodinu jízdy autem od Lisabonu, je
zde 150 lůžek pro dospělé, 16 pro
děti a 90 % pacientů tvoří
neurologičtí klienti. Kromě
robotického vybavení zařízení nás z
návštěvy nejvíce zaujala forma
tréninkového bydlení pro klienta,
kde bydlí do doby, než se  vrátí do
svého domácího prostředí. Zajímavé
byly praktické místnosti pro trénink
všedních denních činností. Na zdech
byl všude metr pro představu, jak je
co vysoko, aby si to pak rodina
mohla snadno nainstalovat podle
konkrétních potřeb klienta doma.
Poslední organizace, kterou zmíním
je organizace zaměřená na klienty
s afázií - Instituto Português de
Afasia, sídlící v Portu. Z časových
důvodů proběhlo setkání se
zakladatelkou organizace Paulou
Valente online formou. Hlavním
poznatkem ze setkání bylo, že se
všichni v rámci praxe potkáváme s
obtížností terapie afázie a že nejde
mít jeden nástroj, který bude
fungovat na všechny, ale je potřeba
ji řešit individuálně a ve spolupráci
s rodinou hledat ten nejvhodnější
přístup na míru každému člověku.

Tato cesta byla pro nás velmi
obohacující a to nejen proto, že
pracovní cesty do zahraničí, jsou
v rámci sociálních služeb velká
vzácnost, ale také proto, že jsme se
měli možnost více poznat mezi
organizacemi a celé nás to podpořilo
ve vzájemné, nejen mezinárodní,
ale hlavně lokální, spolupráci.

Bc. Doubravka Koubková

AKTUALITY

ERGO  AKTIV  V  PORTUGALSKU

C E N T R U M  K O M P R E
H T T P S : / / C E D R O P S . C Z / P O P I S - S L U Z B Y /

 
C E R E B R U M  

H T T P S : / / C E R E B R U M 2 0 0 7 . C Z /
 

N O V A M E N T E  
H T T P S : / / B I F - E C . C O M / A B O U T / M E M B E R -

C O U N T R I E S / N O V A M E N T E - P O R T U G A L /
 

C E N T R O  D E  M E D I C I N A  D E  R E A B I L I T A Ç Ã O
D E  A L C O I T Ã O  ( C M R A )

H T T P : / / C M R A . P T / C E N T R O / O R G A N I Z A C A O /
 

I N S T I T U T O  P O R T U G U Ê S  D E  A F A S I A
H T T P S : / / I P A F A S I A . P T / E N / A B O U T - U S /

 

https://bif-ec.com/about/member-countries/novamente-portugal/
http://cmra.pt/centro/organizacao/
https://ipafasia.pt/en/about-us/
https://cedrops.cz/popis-sluzby/
https://cerebrum2007.cz/
https://bif-ec.com/about/member-countries/novamente-portugal/
http://cmra.pt/centro/organizacao/
https://ipafasia.pt/en/about-us/


Slaví se vždy první úterý po Dni
díkůvzdání jako protipól nákupnímu
šílenství na Black Friday. V tento
den se celý svět spojí, aby
inspiroval k solidaritě a štědrosti.
Letos připadl na úterý 30. listopadu
2021. Giving Tuesday se po celém
světě koná již od roku 2012. V Česku
od roku 2016 pod hlavičkou Asociace
společenské odpovědnosti. Během
chvíle se Giving Tuesday stalo
globálním dárcovským hnutím, které
je poháněno jednotlivci, rodinami,
neziskovými organizacemi, firmami
a komunitami po celém světě. 
Letos jsme se zapojili i my s výzvou
pod heslem: Mrtvice není jen pro
starý! Vyzvali jsme k podpoře
našeho preventivního workshopu
Snídaně s nezvaným hostem, což je
zážitkový program pro firmy spojující
zdravou snídani a nevšední zážitek
s pomocí dobré věci.

Účastníci si na základě reálného

prožitku uvědomí důležitost principů

work-life balance a na vlastní kůži si

vyzkouší, jak může dlouhodobý stres

změnit jejich každodenní život.

Na našich sociálních sítích jste si v

průběhu kampaně ke Giving Tuesday

mohli přečíst příběhy některých

našich mladých klientů. Oprášit si

znalosti z prevence i informace

o prvních příznacích mrtvice.

30. listopadu pak na oslavu dne

štědrosti zazářilo srdce jako symbol

GT na Národním divadle, což byla

krásná podívaná.

Děkujeme všem, kteří přispěli, a ti,

kdo to ještě nestihli, stále mohou.

Kontaktujte nás na e-mailu:

info@ergoaktiv.cz a objednejte si

zážitkovou snídani pro firmy anebo

přispějte prostřednictvím  projektu

Vracím chuť k životu.

https://www.darujme.cz/projekt/1519

GIVING  TUESDAY  2021  -  SVĚTOVÝ  DEN
ŠTĚDROSTI  A DOBRÝCH  SKUTKŮ

AKTUALITY

https://www.ergoaktiv.cz/pro-firmy/snidane-s-nezvanym-hostem/
mailto:info@ergoaktiv.cz
https://www.darujme.cz/projekt/1519
https://www.darujme.cz/projekt/1519


V úterý 19. října jsme v ERGO Aktivu,
centru neurorehabilitace pro osoby
se získaným poškozením mozku,
hostili účastníky konference 
"Kvalita života osob se získaným
poškozením mozku 2021". Špičky 
v oboru promluvily o neuroplasticitě,
spasticitě, kognitivních funkcích
a o významu vztahů a sexuality
v neurorehabilitaci. Velmi zajímavým
hostem byl mimo jiné zahraniční
přednášející Adrian Theeuwes,
zakladatel neurorehabilitačního
centra v Holandsku, který představil
klíčové faktory v terapii. Moc jemu 
a ostatním přednášejícím, Mgr. Otovi
Gálovi, Ph.D., Mudr. Sylvě Klimošové,
JUDr. Nataše Randlové, Ph.D., Věře
Petlanové Zychové, DiS., Mgr.
Veronice Slepičkové a Mgr. Janovi
Königovi děkujeme za jejich přínosné
příspěvky.

Akce byla i vzhledem k okolnostem
uskutečněna ve dvou formátech -
fyzicky a v online prostředí.
Díky živému přenosu tak mohlo
konferenci sledovat mnohem více
účastníků než by bylo jinak možné.
Mohli se zapojit formou chatu a být
tak okamžitě součástí dění.
Přednášející následně na všechny
položené  dotazy odpovídali.

Byl to pro všechny úžasný,
inspirativní den. Konference měla
mezi posluchači velmi pozitivní
ohlasy. Těšíme se na další příležitost
a už nyní vymýšlíme témata pro
budoucí akce.
Pokud jste konferenci nemohli
sledovat živě, nebo se chcete
k některému tématu znovu vrátit,
nezoufejte! Velká část přednášek
mohla být nahrávána a tento záznam
můžete kdykoliv shlédnout přímo
zde.

AKTUALITY

KONFERENCE  
"NEUROREHABILITACE  A KVALITA ŽIVOTA
ANEB  PO  MRTVICI  DO  AKTIVNÍHO  ŽIVOTA"

KONF ER ENC E  V  Č Í S L E CH :

O SOBN Í  ÚČAS T  -  28  OSOB

ONL I N E  -  223  S L EDU J Í C Í CH ,       

7  ŠKO L  A  I N S T I T UC Í .

 

 

ODKA Z  NA  ZÁ ZNAM :

HT TPS :/ /WWW .YOUTUB E .COM

/WA T CH ?V=GTC -PUWYY3Q

 

FYZICKÁ ČÁST KONFERENCE BYLA FINANCOVÁNA
 Z OPERAČNÍHO PROGRAMU ZAMĚSTNANOST,

PROJEKT MAPA,  KOMPAS A KORMIDLO,  
CZ.03.2 .X/0.0/0.0/20_139/0017136

ZAJIŠTĚNÍ  ONLINE PŘENOSU BYLO FINANCOVÁNO
Z DOTACE HL.M.PRAHY ODBOR ZDRAVOTNICTVÍ

"AKCE CELOPRAŽSKÉHO VÝZNAMU PRO ROK 2021"

https://www.youtube.com/watch?v=GtC-pUwyY3Q
https://www.youtube.com/watch?v=GtC-pUwyY3Q


AKTUALITY

Milostivé léto je vyhlášeno na tři
měsíce od 28. října 2021 do 28.
ledna 2022 a kdykoliv během této
doby je možné svou exekuci
doplatit. Pokud dlužník v uvedeném
termínu uhradí jistinu, tedy
základní finanční částku, na jejímž
základě závazek vznikl, a k tomu
pevnou částku 908,- korun jako
náklady, tak mu budou zbylé úroky a
takzvané příslušenství odpuštěno.
Milostivé léto se vztahuje na dluh
vůči státu, či institucím, ve kterých
má stát majetkový podíl a dluh
přešel do exekuce. Jedná se tak vedle
dluhu na zdravotním a sociálním
pojištění rovněž o závazky u institucí
jako je např. ČEZ, Český rozhlas,
Česká televize, dopravní podniky,
školy, nemocnice apod. Kromě těchto
institucí se zatím do akce zapojily
dvě soukromé společnosti, Home
Credit a Air Bank, u kterých je také
možné dluhy podobným způsobem
odepsat. 

Pro zjištění oprávněnosti splacení
dluhu v rámci Milostivého léta a pro
pomoc s vyřízením dokumentů
spustil Člověk v tísni www stránky
www.milostiveleto.cz. Krom
základních informací, na nich
návštěvníci mohou využít i službu
tzv. Exekučního poradce. Do něj je
třeba vyplnit subjekt, u kterého dluh
vznikl, a exekutorský úřad, který
dluh vymáhá. Poté se lidé dozví,
jestli jejich dluh do Milostivého léta
spadá či nikoliv. Pokud ano,
vygeneruje Exekuční poradce dopis
exekutorovi. V něm ho buď
informuje o zaplacení původního
dluhu plus požadovaného poplatku
908,- Kč a žádá ho o zastavení
exekuce, nebo požaduje po
exekutorském úřadě informaci o výši
původního dluhu, pokud ho nezná.
Vzory obou dopisů jsou na webu
také volně ke stažení.
 

MILOSTIVÉ  LÉTO  -  ZBAVTE  SE  DLUHŮ !

ZDROJ:
HTTPS://WWW.CLOVEKVTISNI .CZ/MILOSTIVE-

LETO-ZBAVTE-SE-DLUHU-8170GP

ZNOVU  ZAVEDENÍ  KRIZOVÉHO
OŠETŘOVNÉHO
Rodiče dětí, které se ocitnou díky
uzavření škol doma v karanténě,
budou mít nárok na pobírání
ošetřovného po celou dobu uzavření
školy nebo třídy. Vláda schválila
navýšení ošetřovného na 80 %
denního vyměřovacího základu
(minimálně 400,- Kč na den).
Ošetřovné se bude vztahovat i na
dohody o provedení práce, ze kterých
se odvádí pojistné a obdobně jako na
jaře se rodiče budou moci v péči o dítě
neomezeně střídat. Od ledna 2022 pak
o dítě budou moci pečovat i další
příbuzní kromě rodičů, kteří s dítětem
žijí v jedné domácnosti.

Krizové ošetřovné bude také platit u
dětí, které se nemohou účastnit
výuky z důvodu nařízení karantény v
rodině. Schválená úprava prodlouží
dobu výplaty po celou dobu péče o
dítě z důvodu uzavření školy nebo
třídy. Odpadá nutnost potvrzení od
škol o karanténě, to doloží rodiče
čestným prohlášením. Platnost
krizového ošetřovného je na období
od 1. listopadu 2021 do 28. února
2022. Ošetřovné se bude vyplácet
zpětně podle nových pravidel od
začátku listopadu, nejdéle však do
konce února. 

S  DOTA Z Y  S E  OBRAC E J T E  NA

DLUHOVOU  HE LP L I NKU  

7 7 0  600  800  

ORGAN I ZAC E  Č LOV ĚK  V  T Í SN I .

Z  DŮVODŮ  V E LK ÉHO  ZÁ JMU ,

DOPORUČU J EME  VYU Ž Í T  I  DA L Š Í

KOMUNKAČN Í  KANÁLY ,  

JAKO  E -MA I L :

JAKPRE Z I T D LUHY@C LOV EKV T I SN I .C Z ,  

NEBO  VYU Ž I T Í  V I D EOH E L P L I NKY .

V LÁDA  V  PŮ LC E  L I S T OPADU

L E TOŠN Í HO  ROKU ,  SCHVÁ L I LA

NÁVRH  T ÝKA J Í C Í  S E  ZNOVU

ZAV ED EN Í  KR I Z OV ÉHO

OŠ E TŘOVNÉHO .

 HTTPS://WWW.MPSV.CZ/DOCUMENTS/20142/206
1970/19_11_2021_KRIZOVE_OSETROVNE.PDF/FAA

EF2C2-D648-B8A0-6F1D-EC4BF41D3A87

https://www.homecredit.cz/tiskove-zpravy/home-credit-se-pripojuje-k-myslence-milostiveho-leta-a-nabidne-klientum-zastaveni-exekuce
http://www.clovekvtisni.cz/
http://www.milostiveleto.cz/
mailto:jakprezitdluhy@clovekvtisni.cz


…. epidemie, covid, lockdown,
respirátory, očkování, nouzový
stav…. a co dál?

Svět je vzhůru nohama, ale život
pokračuje, i když trochu jinak. Země
stále obíhá okolo Slunce, otáčí se
kolem své osy, den má 24 hodin,
stále se probouzíme a chodíme spát.
Nevíme, co nám další den přinese,
proměňuje se to, jakým způsobem
můžeme svůj život žít. Je spousta
omezení, se kterými se jako lidstvo
potýkáme a pro nikoho to teď není
snadné. 

V ERGO Aktivu ale ani v této době
celosvětové paralýzy neztrácíme chuť
k životu. Vedle toho, že se
zaměřujeme na klienty a jejich cíle,
pracujeme také sami na sobě,
vzděláváme sebe i ostatní. 

V září jsme se aktivně zúčastnili
mezinárodního kongresu COTEC –
ENOTHE 2021 s příspěvkem o Case
managementu. V říjnu jsme sami
pořádali konferenci
NEUROREHABILITACE A KVALITA
ŽIVOTA PO MRTVICI aneb Po
mrtvici do aktivního života.
A v průběhu listopadu jsme pak měli
možnost osobně se zúčastnit
několika odborných akcí. 

Jednou z nich byla KONFERENCE
PRO ZMĚNU 2021 spolupořádaná
organizacemi Rytmus a Quip
v překrásných historických
prostorách Staroměstské radnice v
Praze. Týkala se tématu: Změna rolí
lidí s postižením aneb od klienta k
občanovi/sebeobhájci/dobrovolníkov
i/zaměstnanci. 

V rámci přednášek a workshopů
se účastník mimo jiné mohl blíže
seznámit s rolí sebeobhájce. Tím
může být každý člověk, který dokáže
využít svou schopnost mluvit sám 
za sebe, přijme svá práva i povinnosti,
dokáže si ve svém životě zvolit,
rozhodnout se a nést za svá
rozhodnutí odpovědnost, zároveň se
ale nebojí říct si o pomoc a podporu,
když ji potřebuje.

Další akcí byla konference České
asociace ergoterapeutů s tématem
EFEKTIVNÍ ERGOTERAPIE - práce
s klienty a funkční nástroje.
Zde jsme měli mimořádnou
příležitost setkat se s kolegy
ergoterapeuty a sdílet společně
nejnovější poznatky z oboru.
Přínosem bylo množství přednášek,
z nichž si přinášíme spoustu tipů
do naší práce s klienty. Jako velmi
významné téma napříč obory se
objevuje pojem zplnomocňování
klienta, což bylo i obsahem
přednášky Mgr. Pluhaříkové
Pomajzlové a Mgr. Marendiaka
(Život ve vlastních rukách).
V průběhu příspěvku jsme mimo jiné
měli příležitost seznámit se
s metodou YUCEL, která klientovi
umožňuje vizualizovat obtížná
témata v jeho životě a pomáhá tak
procesu zotavení.

Do příštího roku si tedy z těchto
odborných akcí odnášíme spoustu
nových poznatků a inspirací 
a ať už nám život přinese cokoli,
neztrácejme k němu chuť.

Ing. Dagmar Bejdlová

AKTUALITY

PODZIM  VE  ZNAMENÍ  KONFERENCÍ  



CASE  MANAGEMENT  
A CO  SI  POD  NÍM  PŘEDSTAVIT?

Službu s tímto názvem nyní nabízíme
v rámci projektu Mapa, kompas
a kormidlo našim klientům a jejich
blízkým. 

Každý z nás se někdy ocitl v obtížné
životní situaci, ať už se týkala
čehokoli. Někdy jsou to situace se
kterými si snadno poradíme, víme co
dělat, kam se obrátit. Někdy ale v
našem životě nastane moment, který
nám změní život od základu a je
nutné řešit celou řadu problémů.
Odborníci napříč různými profesemi
mohou být skvělí profíci ve své
branži, ale řeší pouze tu svou
specifiku, např. řeč nebo hybnost
ruky aj. Kdo tu ale zodpovídá za
kvalitu života klienta? Ošetřující
lékař, specialista nebo rodina?
Zajímá to vůbec někoho? 
Ve většině případů se kvalita života
jako taková řeší málo, dost často ji
neřeší nikdo nebo je to na rodině
a to je obrovská zátěž. 

Jsme proto velmi rádi, že vám
můžeme představit case
management, protože to je právě ta
služba, která se zaměřuje na zlepšení
kvality života daného člověka, hledá
konkrétní řešení a tím ulevuje celému
systému péče.  

Co to vlastně je ten case
management a co si pod tím
představit?

Počátky metody case managementu
sahají do 70. let 20. století v USA.
Následně se case management
rozšiřoval do dalších zemí a v nich se
dále rozvíjel a profesionalizoval. 

N A P S A L A  B C .  D O U B R A V K A  K O U B K O V Á
E R G O T E R A P E U T K A ,  C A S E  M A N A G E R

Dnes je case management
respektovanou součástí sociálních
politik států. 

Case management je jedna
z profesionálních metod sociální
práce, jejíž význam spočívá
v nastavení jednotného postupu
různých odborníků a služeb, které
směřují ke stabilizaci situace osob
a k jejich zplnomocňování tak,
aby využívaly své přirozené zdroje.

Zní to příliš neurčitě a pořád si
nejste jistí, co si pod tím máte
představit? Pokusím se to popsat
tak, aby to bylo srozumitelné pro
všechny. 

Case management funguje jako
podpora lidí v obtížné životní situaci.
Case manager je takový průvodce,
který člověka náročnou životní
situací provází, naviguje ho
a propojuje s odborníky, kteří by
v dané situaci mohli pomoci. Case
manager je osoba, která má celkový
přehled o možnostech péče v dané
oblasti, měl by být schopen
naslouchat a prakticky řešit
jednotlivé problematické oblasti.
Case manager je ten, ke komu se
sbíhají všechny informace, deleguje
řešení k dalším odborníkům,
propojuje, monitoruje a udává další
směr. Další výhodou case
managementu je možnost tzv.
případové konference, což je setkání,
kde se sejde více odborníků z různých
odvětví, klient, rodinní příslušníci
a další lidé, kterých se to může týkat,
a společně hledají efektivní řešení
situace.

KA ŽDÝ  Z  NÁS  S E  NĚKDY  OC I T L

V  OBT Í ŽN É  Ž I V O TN Í  S I T UAC I . . .

 

KDO  Z ODPOV Í DÁ  ZA  KVA L I T U

Ž I V O TA  KL I EN TA ?  OŠ E TŘU J Í C Í

L É KAŘ ,  SP EC IA L I S TA  NEBO

ROD INA ?

 ZA J ÍMÁ  TO  NĚKOHO ?

 

TENTO PROJEKT JE F INANCOVÁN
 Z OPERAČNÍHO PROGRAMU ZAMĚSTNANOST,

PROJEKT MAPA,  KOMPAS A KORMIDLO,  
CZ.03.2 .X/0.0/0.0/20_139/0017136,  

CAS E  MANAGER  J E   PRŮVODC E ,

KT ERÝ  PROVÁZ Í  A  NAV I GU J E

NÁROČNOU  Ž I V O TN Í  S I T UAC Í .

PROPO J U J E  S  ODBORN Í KY ,

KT EŘ Í  BY  V  DANÉ  S I T UAC I

MOHL I  POMOC I .  MÁ  C E LKOVÝ

PŘ EH L ED  O  MOŽNOST ECH  P ÉČ E

V  DANÉ  OB LAS T I .



Představme si rodinného
příslušníka, jehož blízký prodělal
cévní mozkovou příhodu a je
hospitalizovaný. Vzhledem k
rozsahu poškození mozku je
zřejmé, že zde budou následky
motorické i kognitivní. Klient je
mladý muž, který živil rodinu s
dvěma malými dětmi, rodina má
hypotéku a manželka klienta je
ještě na rodičovské dovolené s
druhým dítětem. Z tohoto popisu
je zřejmé, že manželka bude
nucena řešit celou řadu oblastí,
které se netýkají pouze
rehabilitace manžela, ale bude
řešit jejich celkovou životní
situaci. Bude to pro ni velmi
náročné, informace, kam se
obrátit, má od jednotlivých
odborníků jen částečné nebo
mnohdy žádné, potřebovala by
někoho, kdo by ji vyslechl a
nasměroval.

Máme tu i druhý příběh. Příběh
manžela, který pečuje desátý rok
o svou ženu po traumatickém
poškození mozku. Rodinný
příslušník je vyčerpaný jak
fyzicky, tak psychicky a neví co
dál, potřeboval by podporu od
několika odborníků současně a
neví, kde začít.

Uveďme si tři takové příklady
životních situací, kde bychom
využili case managementu:

A konečně poslední příklad –
žena, rok po prodělané cévní
mozkové příhodě s obtížemi v
oblasti motoriky, kognice i
psychiky. Paní potřebuje
rehabilitaci, zároveň by se chtěla
vrátit do práce, ale ze všeho
nejvíc by si přála mít možnost
být opět zodpovědná sama za
sebe, vést naplněný život i přes
omezení, která nyní má. 

Všechny tyto příklady mají jedno
společné, všichni tito lidé by
potřebovali někoho, kdo by jim
pomohl řešit současnou životní
situaci, celkově se v ní zorientovat
a stanovit priority, kde začít.
Potřebovali by takového styčného
důstojníka, který by udal směr,
potřebovali by průvodce – case
managera. 

Jsme velmi rádi, že tuto službu nyní
v ERGO Aktivu nabízíme nejen našim
klientům, ale i jejich blízkým. Už nyní
vidíme, jak je efektivní a pomáhá
řešit potřeby našich klientů
komplexně a v dlouhodobém
časovém horizontu.
Jsme za to moc rádi!

Doufejme, že se Case management
stane běžnou součástí
multidisciplinárního týmu napříč
různými diagnózami. 

CAS E  MANAGEMENT  FUNGU J E

JAKO  PODPORA  L I D Í  V  OBT Í ŽN É

Ž I V O TN Í  S I T UAC I .  

TENTO PROJEKT JE F INANCOVÁN
 Z OPERAČNÍHO PROGRAMU ZAMĚSTNANOST,

PROJEKT MAPA,  KOMPAS A KORMIDLO,  
CZ.03.2 .X/0.0/0.0/20_139/0017136,  

V Í T E  O  NĚKOM ,  KDO  BY  VYU Ž I L

S LU ŽBU  CAS E  MANAGEMENTU ?  

PŘ ED E J T E  MU  NÁŠ  KONTAKT

7 32  542  529

PORADNA @ ERGOAKT I V .C Z

S LU ŽBA  J E  POSKYTOVÁNA

ZDARMA !

 UŽ I T E ČNÝM  NÁSTRO J EM  CAS E

MANAGEMENTU  J S OU  T Z V .

PŘ Í PADOV É  KONF ER ENC E .

S E TKÁN Í ,  KDE  S E  S E J D E  V Í C E

ODBORN Í KŮ  Z  RŮZNÝCH

ODV Ě TV Í ,  KL I EN T ,  ROD INN Í

PŘ Í S L UŠN Í C I  A  DA L Š Í  L I D É ,

KT ERÝCH  S E  S I T UAC E  T ÝKÁ ,

A  SPO L E ČNĚ  HL EDA J Í

E F EK T I VN Í  ŘEŠ EN Í .

 

http://ergoaktiv.cz/


FINANČNÍ  PODPORA FORMOU
PŘÍSPĚVKU  NA BYDLENÍ
ENERGIE ,  A JAK  NA RŮST  CEN?

Co dělat když, potřebujeme finanční
pomoc kvůli navyšujícím se cenám
za energie? Jak tuto tíseň řešit?
Inflace, neustálé zdražování cen,
to jsou úskalí, o kterých slyšíme
denně vedle slovního spojení
pandemie COVID 19. Svým způsobem
jsou to v této době dvě nejčastěji
probíraná témata, která se dotkla
nás všech. Ne každý ale má v dnešní
náročné době to štěstí, aby si mohl
říct, že narůstající výše cen za
elektřinu se ho nedotkla a nemá na
něj vliv, v horším případě dopad. 

Každopádně nám toto dění není
lhostejné, a tak jsme bedlivě
sledovali novinky a dění kolem této
situace, zejména pak možnou
finanční podporu ze strany státu.
V této souvislosti je dle MPSV
nabízena podpora formou dávky ze
systému státní sociální podpory
(SSP), a to příspěvkem na bydlení.
Touto dávkou stát přispívá rodinám
či jednotlivcům s nízkými příjmy
s placením pravidelných nákladů 
na bydlení.  

Kdo může o příspěvek zažádat?
Žádat může jak vlastník bytu, tak i
osoba, která je vedena jako nájemce.
Důležité však je, aby žadatel o tuto
dávku měl nízké příjmy, při nichž by
po úhradách za bydlení dotyčnému
zbylo třeba jen existenční
minimum. Toto je v současné době
pro jednotlivce ve výši 3 860,- Kč,
anebo by náklady na bydlení u
žadatele převyšovaly 30% (v Praze
35%) rozhodného čistého příjmu
rodiny. 

N A P S A L A  K A T EŘ I N A  L A C H M A N O V Á ,  D I S ,  

V tomto případě se za rodinu
považují jak partneři, tak i nezletilé
děti, zkrátka všichni, kteří se podílejí
na chodu domácnosti, což se
dokládá i v žádosti o tento příspěvek
společně s jejich příjmy. 

Příjmy jak žadatele, tak společně
posuzovaných osob, je potřeba
pravidelně dokládat, například
potvrzením od zaměstnavatele a dále
výpisem z bankovního účtu. Je dobré
vědět, že mezi příjmy se vedle mzdy
započítá například i invalidní
důchod, přídavek na dítě,
rodičovský příspěvek či pobírání
výživného na dítě. Potvrzení
o příjmech se na úřad práce dokládá
jednou za tři měsíce, jelikož tato
dávka je čtvrtletní. O dávku si
můžete zažádat i zpětně. Ti, co už
tuto dávku pobírají, tedy vědí,
že musí pravidelně na úřad práce
dokládat potvrzení o svých příjmech
za uplynulé kalendářní čtvrtletí.
Pokud však nastane situace, že se
jedna z posuzovaných osob, která
může být vždy posuzována jen
k jednomu bytu, během kalendářního
měsíce přestěhuje, úřad práce bude
k této změně přihlížet až od
následujícího kalendářního měsíce.  

Do započitatelných nákladů na
bydlení patří kromě nájemného
i výdaje za elektřinu, plyn,
dodávky tepla, poskytování teplé
vody z vodovodů a vodáren či
odvádění odpadních vod, náklady,
které vznikají ve společných
prostorách bytového domu –
například jejich úklid nebo odvoz
komunálního odpadu. 

SOCIÁLNÍ  OKÉNKO

" J E DNOT L I V CŮM  Č I

ROD I NÁM  S  N Í ZKÝM I

PŘ Í JMY  PŘ I S P Í VÁ  S TÁT

FORMOU  PŘ Í S P ĚVKU  NA

BYD L EN Í  "

FOTO  LENKA KUROVSKÁ



Kde o příspěvek mohu zažádat?
Jsou zde dvě varianty. Můžete svoji
žádost včetně výše rozepsaných
povinných příloh donést osobně na úřad
práce. Formulář si můžete stáhnout a
vytisknout na stránkách MPSV.cz či
odebrat na jakékoliv pobočce úřadu
práce. Druhou možností je svoji žádost
včetně příloh odeslat online přes stránky
MPSV. 

Možné zvýšení příspěvku?
Vláda navrhuje kvůli energetické krizi
příspěvek na bydlení zvýšit.
K normativním nákladům (průměrné
celkové náklady na bydlení) by se
připočetl zvláštní přídavek, který by
zahrnoval růst cen energií.

Poslanci se mají k tomuto tématu sejít v
polovině prosince letošního roku. Pokud
by novela zákona prošla, začala by platit
pravděpodobně od začátku roku 2022.
Normativní náklady by vzrostly o několik
stovek korun, což by následně zvýšilo
také výši příspěvku na bydlení a mimo
jiné by se rozšířil okruh lidí, který by na
příspěvek mohl dosáhnout.
I v případě, že by zvláštní příspěvek
neprošel, se normativní náklady od ledna
zvýší podle zákonné valorizace. 

www.mpsv.cz

SOCIÁLNÍ  OKÉNKO

WWW .MPSV .C Z/ F ORMULARE

"DO  NÁKLADŮ  S E  KROMĚ

SAMOTNÉHO  NÁ JMU

ZAPOČ Í TÁVÁ J Í  TAKÉ

VÝDA J E  ZA  EN ERG I E ,  VODNÉ

A  S TOČNÉ  A  NÁKLADY

NA  ÚK L I D  SPO L E ČNÝCH

PROS TOR  V  DOMĚ  NEBO

ZA  ODVO Z  ODPADU . "

http://www.mpsv.cz/
http://www.mpsv.cz/formulare


JSEM  ZAMĚSTNANÝ  
A BYDLÍM  SÁM !

Tom (32) je milý mladý muž, který má
rád společnost, kulturu, zkrátka,
když se pořád něco děje. Klientem
ERGO Aktivu je s přestávkami už od
roku 2013 a od posledního rozhovoru
na jaře roku 2020 se toho v Tomově
životě změnilo mnoho. 
Tome, když jsme spolu naposledy
dělali rozhovor, bylo vaším velkým
přáním samostatně bydlet.
Co je v této oblasti nového?
Změnilo se vlastně všechno. Na jaře
letošního roku se mi konečně
podařilo nastěhovat se do vlastního
bydlení. Vlastně do spolubydlení.
S dalšími dvěma spolubydlícími
sdílíme třípokojový byt na Praze 10,
kousek od Želivského. Jsem nadšený. 
Tak to je skvělá zpráva, jaké máte
z vlastního bydlení pocity? 
Jak už jsem říkal, jsem moc
spokojený, jsem svým pánem a to je
moc fajn. Se spolubydlícími vycházím
skvěle, mám to kousek na tramvaje,
do obchodů. Dobrovolníci mi pomohli
pokoj vymalovat (původně byl na
růžovo, to tedy nebylo úplně ono :-).
Spolu s Asistencí a ERGO Aktivem
jsem si jej zařídil nábytkem, využil
jsem přitom i nábytkovou banku.
Jak zvládáte běžné denní činnosti
spojené se samostatným bydlením?
Vaření, úklid, atd…?
Hodně chodím na nákupy, udělám
si doma zásoby a jsem schopný 
si uvařit. Občas si také koupím něco
dobrého venku. Jsem vegetarián,
mám tedy svá oblíbená občerstvovací
místa. S úklidem to tedy opravdu
moc nepřeháním. V pokoji se snažím
nemít moc věcí, to se pak pořádek
udržuje trochu lépe…

N A P S A L A  V E S N A  P E T RŽ I L K O V Á ,
T R É N I N K O V Á  P R A C O V N Í  M Í S T A

O úklid společných prostor v bytě se
dělíme s ostatními.
Chvíli potom, co jste začal sám
bydlet, se vám povedl další velký
krok. Prozraďte nám jaký? 
Hned po zabydlení v novém bytě jsem
do ERGO Aktivu přišel s dalším
přáním, zakázkou. Chtěl jsem
pracovat. Doposud jsem pracoval
„jen“ jako dobrovolník, což bylo fajn,
ale dobrovolnictví bylo většinou
nárazové, nic stálého. Chtěl jsem být
užitečný, něco dokázat a hlavně být
mezi lidmi. S pracovní asistentkou
jsme hledali vhodné nabídky práce
pro lidi s hendikepem na zkrácený
úvazek. Na pár míst jsme zaslali
životopis, zúčastnili se pohovorů
a v Hračkotéce to vyšlo!!!
Jaká je vaše náplň práce, jste
v práci spokojený a jak jste se
začlenil do kolektivu?
V Hračkotéce razítkuji tašky, lepím
kódy na výrobky a píši na ně ceny.
Dále chodím na poštu a pendluji mezi
oběma obchody ve Školské
a Růžové ulici. Hračkotéka má
i e-shop, pro který je neustále potřeba
fotit další a další produkty. Focení je
můj velký koníček, časem bych se tedy
v práci mohl uplatnit
i tímto směrem. Kolektiv je bezva,
rozumím si s vedením i s kolegy.
Všichni berou moje oblíbené vtípky.
Jaké máte nyní plány dál? 
Přežít :-). Rád bych, aby se mnou
v práci byli spokojeni, abych jí zvládal
a udržel si ji. Volný čas mám pestrý.
Chodím na fotografický kroužek, na
výstavy, stále sleduji, kde se co děje.
S Asistencí občas vyrazím někam na
výlet, to mě moc baví. Do budoucna
bych se rád s někým seznámil.

" J S EM  MOC  SPOKO J ENÝ .

J S EM  SVÝM  PÁNEM  A  TO  J E

FA J N . "



Jak se Tomovi v práci daří, jsem se
zeptala přímo jedné ze zakladatelek
Hračkotéky, Báry Vignerové. 

Báro, Tom k vám nastoupil letos
v září, je to po dlouhé době jeho
první zaměstnání. Jak si v práci
vede?
Tomáš si vede hezky, snaží se, aby
byl co nejvíc platný, je dochvilný.
Řekla bych, že je poctivý. Některé
činnosti se Tomovi líbí - polepování
zboží štítky a jiné méně - razítkování
tašek, ale to je v pořádku, to tak
máme všichni.
Co Tom do vašeho týmu vnesl, čím
je firmě přínosem?
Zatím se tak všichni oťukáváme, ale
největším přínosem vidím jeho smysl
pro humor, dobrou náladu a snahu
se zapojit :-)
Začleňování lidí s hendikepem
do práce je neustále omílané téma
a je skvělé, že jste se do toho
pustily. Jak a kdy vás to napadlo?
Mluvily jsme o tom s holkama už na
škole (Bára je ergoterapeutka). Vždy
se nám líbily kavárny, nakonec jsme
do toho šly s Janou a vznikla
Hračkotéka. Projekt, který spojuje
krásné hračky a svět lidí s postižením.
Ve dvou obchodech v centru Prahy
zaměstnáváme 10 lidí se zdravotním
postižením. 

Naše firma se řídí pravidly sociálního
podnikání, to znamená, že nabytý
zisk investujeme zpět do rozvoje
firmy. Proč sociální? Protože
zaměstnáváme lidi se zdravotním
postižením. Lidi, kteří jsou na
běžném trhu práce znevýhodněni.
Naši zaměstnanci se zdravotním
postižením Vás obslouží v obchůdku,
zabalí a odešlou Vámi objednané
zboží, připraví fakturu, odpoví Vám
na objednávku a také pracují na
údržbě a vylepšování našeho webu.
Více najdete na www.hrackoteka.cz

Báro, Tome, díky za rozhovor a ať se
vám oběma a Hračkotéce daří!

" ZA T ÍM  S E  OŤUKÁVÁME ,

A L E  NE J V Ě T Š Í  PŘ ÍNOS  J E

J E HO  SMYS L  PRO  HUMOR ,

DOBRÁ  NÁLADA  A  SNAHA

S E  ZAPO J I T . "



JAK  SE  STANE ,  ŽE  V  TERÉNU  NENÍ
DO  ČEHO  (KOHO) PÍCHNOUT? 
ANEB  CO  VLASTNĚ  TERÉN  JE  A CO  OD  NĚJ  MŮŽETE  ČEKAT?

Terénní rehabilitace je služba, která
logicky dotváří ucelenost
poskytovaných služeb našeho
neurorehablitačního centra. Je
určena jak pro čerstvé klienty po
poškození mozku, kdy začínáme
chodit již do nemocnic či jiných
zařízení, tak pro osoby, které jsou již
delší dobu doma, ale chtějí se někam
posunout. Stejně tak je určena pro
lidi po ukončeném intenzivním nebo
návazném rehabilitačním programu
v našem centru, jako taková třešinka
na dortu, pro doladění konkrétních
dovedností či soběstačnosti.
A co konkrétně v rámci služby
řešíme? Na začátku jsou to
především pomůcky a přizpůsobení
prostoru pro klienta a to často již
před propuštěním klienta
z nemocnice. Ve většině případů
se jedná o osoby se špatnou
schopností pohybu, řešíme tedy
nácvik samostatného otáčení
na lůžku, posazování přes bok
a vstávání ze židle nebo lůžka. Často
je nutné učit nejen klienta, ale také
rodinu, která se stává náhle
a nedobrovolně zdravotníkem a
pečovatelem v jedné osobě a funguje
jako naše prodloužená ruka v době,
kdy tam nejsme. 
Ke klientům docházíme 1-2 x v týdnu
a jsme pouze jakýmsi návodem, co
dělat každý den. Radíme pečujícím,
jak moc pomáhat (fyzicky i slovně),
aby neškodili sobě, ale ani tomu,
o koho pečují. Řešíme, jaké jsou
možnosti náplně dne, jak podporovat
k větší soběstačnosti a seberealizaci. 

N A P S A L A  B C .  V E R O N I K A  ČÁ B E L K O V Á
E R G O T E R A P E U T K A

Učíme ale i to, že je dobré mít čas
nerušeně sám na sebe, a to platí
stejně pro pečujícího jako pro
opečovávaného. Ke každému
přistupujeme individuálně a snažíme
se vymýšlet věci na míru. Vždy záleží
na vlastní iniciativě klienta
a podpory jeho nejbližších.
Terénní rehabilitace je poskytována
na základě smlouvy na 3 měsíce
s možností prodloužení, pokud je ve
službě volné místo. Zároveň ale
musíme vidět aktivní spolupráci,
plnění úkolů a dodržování určitých
pravidel. Každý z našich klientů má
specifické potíže i požadavky.
Někomu stačí zařídit pokoj a okolí
lůžka tak, aby, když nemůže opustit
lůžko, měl vše potřebné po ruce, aby
co nejméně zatěžoval své okolí. Jiní
chtějí chodit ven, na nákup nebo se
vrátit do práce. Jedni mají větší
problém s pohybem, druzí
s mluvením nebo myšlením.
Nezlepšujeme jemnou motoriku nebo
chůzi, jde nám o to, zvládnout si
namazat chleba nebo si dojít do
schránky pro noviny, pokud to je to,
co je pro klienta stěžejní. Jde o
spoustu dřiny a odříkání, ale stojí to
za to. A že se to občas nepovede? No
jasně, ale aspoň jsme to zkusili!
V poslední době se nám podařilo
několik klientů z terénní rehabilitace
přesunout do našeho denního
intenzivního programu v centru
a jsme za to na ně opravdu hrdí.
O Milanovi a Evě jsem psala v
předchozím čísle zpravodaje. 

T ER ÉNN Í  REHAB I L I TAC E  J E

S L U ŽBA ,  KT ERÁ  L OG I CKY

DOTVÁŘ Í  UC E L ENOS T

POSKYTOVANÝCH  S LU Ž EB

NAŠ EHO

NEUROR EHAB L I TAČN Í HO

C ENTRA .  



K Milanovi už zase chodím domů, ale
pokrok ze stacionáře je obrovský 
a od nového roku bude zase
pokračovat v docházení
do návazného programu. Eva už mě
nepotřebuje. Super! Gratuluji, Evo.
Co lepšího by se nám mohlo stát?
Eva ukončila intenzivní rehabilitační
program a nyní navštěvuje odpolední
rehabilitační skupinky a ohlíží se po
nové práci.

A v téhle chvíli dochází další dvě
klientky z terénu - paní Eva a paní
Milena - do intenzivního programu. 
Díky těmto úspěchům našich klientů
se nám ale uvolnila kapacita
a můžeme tak nabírat nové klienty. 

Tak pokud jen tak ležíte doma a
chcete změnu nebo znáte někoho,
komu by terénní rehabilitace
pomohla, dejte mu vědět. 

Stačí se obrátit na naši poradu
(email: poradna@ergoaktiv.cz, 
telefon: 732 542 529). Terénní
rehabilitaci pro osoby po poranění
mozku poskytujeme od pondělí
do pátku. Čtyři dny v týdnu já –
Veronika, ergoterapeutka. V pátek
je to moje parťačka Anička,
fyzioterapeutka. Služba není hrazená
ze zdravotního pojištění. Za vstupní
vyšetření zaplatíte 750,- Kč (cca 90
minut), za další terapie pak 500,- Kč
za 60 minut u vás doma nebo
v instituci na území Hlavního města
Prahy. Pokud vás cena vyděsila, jste
v tíživé finanční situaci a nemáte na
zaplacení, nezoufejte. I to umíme
díky našim finančním dárcům vyřešit.
Tímto jim zde moc děkujeme. 

POKUD  J E N  TAK  L E Ž Í T E

DOMA  A  CHC E T E  ZMĚNU

NEBO  ZNÁT E  NĚKOHO ,

KOMU  BY  T ER ÉNN Í

R EHAB I L I TAC E  POMOHLA ,

DE J T E  MU  O  NÁS  V ĚD Ě T .

 

7 32  542  529

PORADNA @ ERGOAKT I V .C Z

mailto:poradna@ergoaktiv.cz
mailto:poradna@ergoaktiv.cz


JAK  NÁS  MŮŽETE  PODPOŘIT?

Rádi pomáháte druhým? Chcete se
zapojit a vracet s námi chuť k životu? 
Pokud by pro Vás byla zajímavá
dobrovolná pomoc v jiné oblasti,
jsme otevřeni různým možnostem.
Neváhejte a kontaktujte nás! Rádi
se s Vámi setkáme.

Z A P O J T E  S E

Sponzory a partnery, kteří by
podpořili naše snažení
Dobrovolníky, kteří by doplnili

Odborníky a specialisty, kteří by
rozšířili naše znalosti

Hledáme

       a podpořili náš tým

KONTAKT :

I N F O@ ERGOAKT I V .C Z

+420  7 32  542  529

WWW . ERGOAKT I V .C Z

 

TRANSPARENTN Í  ÚČ E T

RA I F F E I S ENBANK ,  A .S .

Č .  ÚČTU :  

2 1 3 4 4963 1 1/5500
Portál darujme.cz poskytuje dárcům
jistotu, že se jejich příspěvek
skutečně dostane vybrané
organizaci. Chcete-li ERGO Aktiv
podpořit, můžete rámci projektu
„Vracím chuť k životu“ přispět
libovolnou částkou, ať už
jednorázově, nebo pravidelně
měsíčně. 

P O R T Á L  D A R U J M E . C Z

Tyto finance pak putují na veřejnou
sbírku, ze které je hrazena
rehabilitace klientům, kteří si ji
nemohou z finančních důvodů
dovolit.

WWW .DARU JME .C Z

Snídaně s nezvaným hostem je
zážitkový program pro firmy spojující
zdravou snídani a nevšední zážitek
s pomocí dobré věci. Účastníci si na
základě reálného prožitku uvědomí
důležitost principů work-life balance
a na vlastní kůži si vyzkouší, jak
může dlouhodobý stres změnit jejich
každodenní život.

Snídejte s nezvaným hostem,
abyste s ním nemuseli žít!

Z ÁŽ I T K O V É  S N Í D A NĚ  P R O  F I R M Y

Projekt si spolu se zážitkovými
pedagogy připravili odborníci z
našeho centra. Na snídani účinkují i
klienti centra ERGO Aktiv, kterým
mrtvice, představující na snídani
nezvaného hosta, změnila život.

Finanční prostředky získané touto
cestou, putují do centra na zajištění
rehabilitace jeho klientů.
V případě zájmu nás neváhejte
kontaktovat pro nabídku, kterou vám
upravíme na míru.

WWW .G I V T .C Z

Odteď můžete každým nákupem přes
internet udělat dobrý skutek úplně
zadarmo. Když na svůj oblíbený
obchod nepůjdete přímo, ale přes
stránky www.givt.cz

P O R T Á L  G I V T

Zadáte, že přispíváte na naši
organizaci, tak vás to nebude stát
ani korunu navíc, ale zároveň
přispějete na rehabilitací klientům
v naší organizaci.

http://www.ergoaktiv.cz/
http://www.darujme.cz/
https://www.darujme.cz/projekt/1519
https://www.darujme.cz/projekt/1519
http://www.darujme.cz/
http://www.darujme.cz/
https://www.ergoaktiv.cz/pro-firmy/snidane-s-nezvanym-hostem/
https://www.ergoaktiv.cz/pro-firmy/snidane-s-nezvanym-hostem/
mailto:info@ergoaktiv.cz
https://www.ergoaktiv.cz/pro-firmy/
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PARTNEŘI  A SPONZOŘI
H L A V N Í  P A R T N EŘ I :

D Á L E  S P O L U P R A C U J E M E  N E B O  N Á S  P O D P O R U J Í :

JSME ČLENY:



ERGO  AKT I V ,  O .P .S .

 

KONTAKT :

I N F O@ ERGOAKT I V .C Z

+420  7 32  542  529

WWW . ERGOAKT I V .C Z

 

OT EVŘ ENO :  

PO–PÁ  8 : 0 0– 1 6 : 3 0  HOD .

 

BANKOVN Í  SPO J EN Í :

T RANSPARENTN Í  ÚČ E T

RA I F F E I S ENBANK ,  A .S .

Č .  ÚČTU :  

2 1 3 4 4963 1 1/5500

 

O S T A T N Í  P A R T N EŘ I :

P A R T N EŘ I  P O L Í V K O V É  S M RŠT I :

DĚKU J EME  VŠ EM

PARTNERŮM  A  SPONZORŮM

ZA  PODPORU .

http://www.ergoaktiv.cz/

